
Protokół Nr XXXVII/22
z XXXVII Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 22 marca 2022 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 22 marca 2022 r. o godz. 1130

Obrady sesji zakończyły się w dniu 22 marca 2022 r. o godz. 1410

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 13 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radny Marian Auron
6. Radna Małgorzata Klucznik
7. Radny Tomasz Korzeniecki
8. Radna Anna Krutul
9. Radny Piotr Maksimowicz
10. Radny Józef Masianis
11. Radny Bogusław Sojko
12. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
13. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: Radny Arkadiusz Marek Sulżyński 
     Radny Janusz Zabłocki

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Pani Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2. Pani Marek Sznejder - Sekretarz Miasta Sejny,
3. Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
4. Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG,
5. Pani Urszula Ćwiklicz             - Radca Prawny,
6. Pan Tomasz Plesiewicz                                 - Starosta Sejneński,
7. Pani Ewelina Luto                                         - Pełnomocnik Burmistrza,
8. Pani Ilona Okoń                                            - Kierownik MOPS,
9. Pani Pielecka Alicja                                      - mieszkanka Miasta Sejny,
10. Pani Dorota Bykowska                                 - mieszkanka Miasta Sejny,
11. Pani Krystyna Koneszko                              - mieszkanka Miasta Sejny.

Do pkt. 1.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXXVII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXXVII Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

Poinformowała, że  został złożony formalny wniosek o zmianę porządku obrad sesji.
Wniosek złożył  Radny Marian Auron.  Odczytała  wniosek:  -  Proszę  o zdjęcie  z  porządku
obrad  sesji  punktu  11  dotyczącego  podjęcia  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na
czynności Burmistrza Miasta Sejny.

Inną sprawą jest to, że nikt nie reaguje na to co ponoć mówi Burmistrz na Sesjach
Rady  Miasta.  Podobno  mówił  Burmistrz  na  Sesji  z  9  lutego  o  nieuczciwych  radnych  o
zorganizowanej  grupie.  Zastanawiam  się,  którzy  to  radni  są  nieuczciwi,  którzy  tworzą
zorganizowaną grupę. Radni zostali pomówieni. Uważam, że to powinno być przedmiotem
skargi i rozpoznania przez radę to właśnie pomówienie radnych o nieuczciwości, tworzenie
zorganizowanej grupy. Jeśli  takie słowa Burmistrza padły na sesji  z 9 lutego 2022 roku -
wnoszę o zaprotokołowanie, że wnoszę o rozpoznanie tego w formie Skargi.

Głosowanie  nad  wnioskiem  Radnego  Mariana  Auron  polegającego  na  tym,  że  z
porządku obrad zostaje wykluczony punkt 11 to jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi na czynność Burmistrza Miasta Sejny. (wniosek wraz z uzasadnieniem w załączeniu)

Głosowało 13 radnych.
Za: 9 głosów,
Przeciw: 3 głosy,
Wstrzymujących się: 1 głos.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów przyjęła wniosek Radnego
Mariana Auron  polegającego na tym, że z porządku obrad zostaje wykluczony punkt 11 to
jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynność Burmistrza Miasta Sejny.

Głosowanie nad porządkiem obrad.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  (9  głosów  za,  4  głosy
wstrzymujących  się)  przyjęła  porządek  obrad  XXXVII  Sesji  Rady  Miasta  Sejny.  (wyniki
głosowań w załączeniu)
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska:  Poinformowała, że  na
komisjach  była  dyskusja  nad  projektem  tej  uchwały  i  część  radnych  nie  zgadzała  się  z
zapisami treści projektu uchwały.

Porządek obrad XXXVII Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.    

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 9 lutego 2022 r.

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Podjęcie  uchwały w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta
Sejny na lata 2022 - 2033.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i
wykupu.

10. Podjęcie  uchwały w  sprawie  petycji  przeciwko  planowanej  budowie  parkingu  na
działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  petycji  dotyczącej  naprawy  programów
ochrony powietrza według właściwości.

12. Podjęcie  uchwały w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na
2022 rok.

13. Podjęcie uchwały w sprawie ułatwienia w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez
rolników i ich domowników.

14. Podjęcie  uchwały w  sprawie  rozszerzenia  zasięgu  nazwy  ulicy  Głowackiego  w
mieście Sejny.

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny  na 2022.

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Sejny”.
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17. Podjęcie uchwały  w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na
lata 2022 - 2024. 
18. Sprawozdanie  z  działalności  stałych  Komisji  Rady  Miasta  Sejny
za 2021 rok.
19. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programy Wspierania Rodziny za rok 2021.
20. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach  za
rok 2021.
21.       Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w

Rodzinie  za rok 2021.
22. Sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 2021.
23.       Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2021.
24.       Wolne wnioski i oświadczenia.
25. Zakończenie obrad.          
 
Do pkt 3.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest  przyjęcie protokołu z obrad XXXVI Sesji Rady Miasta
Sejny z dnia 9 lutego 2022 r.

Głosowanie: 12 głosów za, 1 głos wstrzymujący się.
Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad

XXXVI Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 9 lutego 2022 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

w/w punkcie nikt nie zabrał głosu.

Do pkt 5.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym. 
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Salę obrad opuszcza i za chwilę wraca Radna Anna Krutul.

Głos  zabrał  Pan  Marek  Sznejder  –  Sekretarz  Miasta  -  odczytał  sprawozdanie  z  prac
Burmistrza Miasta od ostatniej sesji oraz informację o wydanych decyzjach i zarządzeniach w
okresie międzysesyjnym. (w załączeniu do protokołu)

Do pkt 6.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania radnych.

w/w punkcie nikt nie zabrał głosów.

Do pkt 7.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2033. Projekt uchwały był przedstawiony i
omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych.

Na salę obrad wchodzą mieszkanki Miasta Sejny: Pani Alicja Pielecka, Pani Krystyna
Koneszko, Pani Dorota Bykowska.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – omówiła projekt uchwały w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2033.

Radny Paweł Dzienisiewicz:  Ile Miasto ma długu w postaci obligacji i zaciągniętego
kredytu?

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Na komisjach  Pani
Skarbnik tłumaczyła, że ten okres zadłużenia wydłużył do 2033 r.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: Kwota długu na koniec 2021
roku to 8 302 854,62 zł.
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2033. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Sejny na lata 2022 - 2033. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan Piotr Maksimowicz odczytał opinię Komisji w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2033. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2022  -  2033.  (opinie
komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2022 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – omówiła projekt uchwały w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

Radny  Marek  Zubrzyński:  O  ile  więcej  jest  zaplanowanych  pieniędzy  związku  z
inwestycją w remont i budowę ulic?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – o 343 400 zł.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:.  są  to  wydatki  związane  z  robotami
dodatkowymi, których nie udało się przewidzieć na etapie planowania i wydatki związane z
wykupem gruntów pod drogę. 

Radny  Marian  Auron:  Proszę  doprecyzować  pod  jaką  drogę  będą  wykupywane
grunty?
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Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Wymiana gruntów oraz prace związane z
kanalizacją  deszczową.  Grunty  pozyskane  pod  drogę  ulicy  Wojska  i  drogi  na  „łąkach
biskupich” 32kb.

Radny Marian Auron: Ale prace zostały rozpoczęte wcześniej to dlaczego pieniądze są
potrzebne teraz?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Związane z procedurą odszkodowawczą  i po
otrzymaniu decyzji z wysokości odszkodowania.

Radny Stanisław Bulwin: Poprosił o informację w prawie postawienia kontenerów.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Mamy biuro projektowe, które nam wykona
projekt na posadowienie oraz podłączenia kontenerów.

Radny  Marian Auron: Czy biuro  projektowe doprowadzi  do  takiego momentu,  że
uzyska pozwolenia na budowę i wtedy otrzyma pieniądze za wykonaną pracę?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Biuro projektowe jest zobowiązane wykonać
wszystkie ustalenia z konserwatorem zabytków, ze Starostwem i do wydania pozwolenia na
budowę.

Radny Stanisław Bulwin:  Jaka jest decyzja Starosty?

Pan  Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński: Proponowane rozwiązanie przez miasto
nie jest zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego.

Radny Stanisław Bulwin: Na posiedzeniu Komisji była propozycja, że te baraki mają
być ustawione piętrowo, jak wielorodzinny budynek?

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński: To są może jakieś etapy planu, które być
może zostaną wdrożone i wtedy my ustosunkujemy się. Musi być najpierw wniosek poparty
przede wszystkim wszelkimi uzgodnieniami i spełniający warunki, które na danym gruncie
powinny obowiązywać.

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Od nas nie wpłynął żaden projekt do którego,
Starostwo  konkretnie  mogłoby  się  odnieść.  Biuro  projektowe,  które  odpowiednie  ma
uprawnienia do tego, ma to zrobić, żeby to było zgodne z miejscowym planem i uzgodnić
konserwatorem.

Pan  Maciej  Plesiewicz –  Starosta  Sejneński:  Być może,  że  takie  rozwiązania  istnieją.
Jeżeli  spełniają  wszelkie  wymogi  prawa  budowlanego i  będą  spełniały  obostrzenia,  które
dotyczą konkretnie tego miejsca my się ukłonimy do tego.
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Na salę obrad wchodzi Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Z  Wydziałem  Architektury  na  ten  temat
rozmawiałam wiele razy. Konstrukcja kontenerów umożliwia takie posadowienie i piętrowe
tworzenie budynków wielorodzinnych.

Radny Stanisław Bulwin: Proponuję by wrócić do pierwszego projektu Burmistrza. 

Pan Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta: Poinformował,  że  budynek  z
mieszkaniami socjalnymi powstanie nie szybciej niż za 3 lata. W tym czasie trzeba zapewnić
tym ludziom godziwe warunki do życia.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Najpierw  kupił  Pan
kontenery  a  potem  zastanawiał  się  gdzie  je  posadowić.  Starostwo  nie  zezwoliło  na  tą
lokalizację,  na  której  są  kontenery,  już  rok.  Jeżeli  chodzi  o  kontrolę  to  radni  nie
przeprowadzają kontroli budynków komunalnych, nie są do tego uprawnieni.

Radny Stanisław Bulwin: Ile osób trzeba przekwaterować?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta:  Ponieważ ten temat nie trafia po raz
pierwszy - przypomnę o czym rozmawialiśmy przez te wszystkie poprzednie spotkania. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Poprosimy o liczbę osób.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: W mojej ocenie obecnie 120 osób.

Radny  Marek  Zubrzyński: Byłem  mocno  wczoraj  zaskoczony,  kiedy  redaktor  z  radia
zadzwonił do mnie i pytał na temat kontenerów, które Pan Burmistrz chce stawiać pionowo
-jeden  na  drugim,  dwa  rzędy.  Dzisiaj  na  komisji  dowiedzieliśmy  też,  że  kontenery  będą
maskowanie!

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Tam  jest  strefa  konserwatorska  i  będziemy
musieli zrobić uzgodnienia z konserwatorem zabytków. Obiekt ma być przyjemny też dla oka.

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  Staramy się  zrobić  na  60  lokali.
Pierwszy raz w historii chcemy zapewnić osobom o niskim statusie finansowym, dostęp do
mieszkań  socjalnych  i  pierwszy  raz  w  historii  miasto  Sejny  zamierza  wybudować  20
mieszkań socjalnych.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Kontenery  od  zawsze
budziły nasze wątpliwości. Dzisiaj  dowiadujemy się jednak, że kontenerów ma być więcej,
będą ustawiane piętrowo i jest projektant, który ma się tym zająć.

8



Salę obrad opuszcza Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

Radny Marek Zubrzyński: Potrzeba minimum 5 lat zanim powstaną nowe domy. Czy na
kontenery zamiast w tym miejscu nie mogą stać z tyłu pierzei ulicy Piłsudskiego, za tymi
kamienicami?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta: Miejscowy plan zagospodarowania
nie pozwala. Konserwator zabytków ma udzielić pozwolenia. Szukanie innej lokalizacji tylko
po to, żeby postawić na swoim, najzwyczajniej w świecie nie ma sensu.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2022 rok.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał opinię Komisji w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  w sprawie  zmian w budżecie  miasta
Sejny na 2022 rok.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
zmian  w  budżecie  miasta  Sejny  na  2022  rok. (opinie  komisji,  głosowanie  imienne  oraz
uchwała w załączeniu). 

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad
ich zbywania, nabywania i wykupu.

Pani  Bożen Renata  Miszkiel –  przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Salę obrad opuszcza i za chwilę wraca Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz.
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie emisji obligacji oraz zasad
ich zbywania, nabywania i wykupu.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  emisji  obligacji  oraz  zasad ich  zbywania,
nabywania i wykupu.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan Piotr Maksimowicz odczytał opinię w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie emisji
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. (opinie komisji, głosowanie imienne
oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały w  sprawie  petycji  przeciwko
planowanej budowie parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach. Odczytała
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Radny Marian Auron – przedstawił uwagi do projektu uchwały:  Na jakiej podstawie
faktycznej, ktoś przyjął, że jest potrzebny parking? Czy petycja może być niezasadna? Punkty
1-6 z petycji nie mają miejsca na istniejących parkingach Miasta Sejny? Na jakiej podstawie
autor  tego projektu  to  przyjął?  Pomniejszenie  wartości  nieruchomości  sąsiadujących  przy
działce 858. Wzrost hałasu. Wzrost ilości spalin, zagrożenie dla zdrowia, niebezpieczeństwo
dla  dzieci  i  osób  przechodzących  do  parkingu.  Gromadzenie  się  na  parkingu  osób
zakłócających spokój i porządek publiczny. (pismo - uwagi w załączeniu)

Salę obrad opuszczają i za chwilę wracają: Radny Marek Zubrzyński, Skarbnik Pani
Bożena Renata Miszkiel.

Salę obrad opuszcza Radna Anna Krutul.  Na sali obrad pozostało 11 Radnych.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska:  Czy to jest Pana wniosek
formalny? Czy wyrażenie swojego zdania?

Radny Marian Auron: To nie jest wniosek.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska: Poinformowała, że Komisja
Skarg  Wniosków i  Petycji  po  wpłynięciu  wniosku mieszkańców zakwalifikowała  to  jako
petycję i tak też było to rozpatrywane. Wypracowała swoje stanowisko przygotowując projekt
uchwały.

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta:  dostaliśmy z „polskiego ładu”
pieniądze  na  to,  żeby  skończyć  remont  tego budynku,  dostosowanie  do  współczesności  i
dobudowanie  drugiego  budynku.  Sprzedaż  działki  Miastu  się  nie  opłaca.  Nowe  miejsca
parkingowe są potrzebne.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska: Poinformowała,  że
Komisja Skarg Wniosków i Petycji wypowiedziała swoje zdanie i uznała naruszenie ochrony
danych osobowych i skargę w tej części za zasadą.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów nie podjęła uchwały
w sprawie petycji przeciwko planowanej budowie parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja
16 w Sejnach.  (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 11.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały w  sprawie  przekazania  petycji
dotyczącej naprawy programów ochrony powietrza według właściwości. Odczytała projekt
uchwały.

Salę obrad opuszcza Radny Marek Zubrzyński. Na sali pozostaje 10 Radnych.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
przekazania petycji dotyczącej naprawy programów ochrony powietrza według właściwości.
(opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały w sprawie  uchwalenia  Miejskiego
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Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok. Projekt uchwały został przedstawiony i omówiony na
Komisjach.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński ( pod nieobecność Przewodniczącego Komisji opinię odczytał Radny Bogusław
Sojko) odczytał opinię Komisji  w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na
2022 rok.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok. (opinie komisji, głosowanie imienne
oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest  podjęcie uchwały w sprawie ułatwienia w prowadzeniu
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: przedstawiła i omówiła projekt uchwały  w
sprawie  ułatwienia  w  prowadzeniu  handlu  w  piątki  i  soboty  przez  rolników  i  ich
domowników.
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Salę obrad opuszcza Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie ułatwienia w prowadzeniu
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię  w sprawie ułatwienia w prowadzeniu
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński ( pod nieobecność Przewodniczącego Komisji opinię odczytał Radny Bogusław
Sojko) odczytał opinię Komisji w sprawie ułatwienia w prowadzeniu handlu w piątki i soboty
przez rolników i ich domowników.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
ułatwienia w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. (opinie
komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia zasięgu nazwy
ulicy  Głowackiego  w  mieście  Sejny.  Projekt  uchwały  był  przedstawiony  i  omówiony  na
posiedzeniu Komisji.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie rozszerzenia zasięgu nazwy
ulicy Głowackiego w mieście Sejny.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię  w sprawie  rozszerzenia zasięgu nazwy
ulicy Głowackiego w mieście Sejny.
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Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński ( pod nieobecność Przewodniczącego Komisji opinię odczytał Radny Bogusław
Sojko) odczytał opinię Komisji  w sprawie  rozszerzenia zasięgu nazwy ulicy Głowackiego w
mieście Sejny.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
rozszerzenia zasięgu nazwy ulicy Głowackiego w mieście Sejny. (opinie komisji, głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia Programu opieki
nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta
Sejny  na 2022 z autopoprawką.

Radny Stanisław Bulwin: Na ostatniej Sesji Pan Burmistrz powiedział, że nie  będzie
płacił za opiekę nad naszymi psami, że te pieniądze zapłaci pan Lauryn?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Gminy zostały postawione w trudnej sytuacji.
Jest to duży problem. Na razie skupiliśmy się na tym, żeby zabezpieczyć to  co musimy a
później będziemy dyskutować, ewentualnie, o możliwości jakichś roszczeń.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie  przyjęcia Programu opieki
nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta
Sejny  na 2022 z autopoprawką.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię  w sprawie  przyjęcia Programu opieki
nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta
Sejny  na 2022 z autopoprawką.

14



Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński ( pod nieobecność Przewodniczącego Komisji opinię odczytał Radny Bogusław
Sojko)  odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny  na 2022 z
autopoprawką.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów podjęła uchwałę w sprawie
przyjęcia  Programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt  na  terenie  Miasta  Sejny   na  2022  z  autopoprawką. (opinie  komisji,  głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy
Obywatel Miasta Sejny”. 

Na salę obrad wraca Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w sprawie nadania tytułu „Honorowy
Obywatel Miasta Sejny”. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska Pan  Piotr Maksimowicz odczytał opinię  w sprawie nadania tytułu „Honorowy
Obywatel Miasta Sejny”. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński ( pod nieobecność Przewodniczącego Komisji opinię odczytał Radny Bogusław
Sojko)  odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  nadania  tytułu  „Honorowy  Obywatel  Miasta
Sejny”. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Sejny”.   (opinie komisji,  głosowanie imienne
oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 17.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 - 2024. 

Pani Ilona Anna Okoń – Kierwonik MOPS w Sejnach: przedstawiła projekt uchwały w
sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 - 2024. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 - 2024. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 - 2024. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan  Marek
Zubrzyński ( pod nieobecność Przewodniczącego Komisji opinię odczytał Radny Bogusław
Sojko)  odczytał  opinię  Komisji  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Wspierania
Rodziny na lata 2022 - 2024. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 -  2024. (opinie  komisji,
głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 18.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  działalności  stałych  Komisji  Rady
Miasta  Sejny
za 2021 rok. 

Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z działalności stałych
Komisji Rady Miasta Sejny za 2021 rok.

Do pkt 19.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programy
Wspierania Rodziny za rok 2021. Sprawozdanie było przedstawione i omówione przez Panią
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Sejnach na posiedzeniu Komisji.
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Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z realizacji Gminnego
Programy Wspierania Rodziny za rok 2021.

Do pkt 20.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy Społecznej w Sejnach  za rok 2021. Sprawozdanie było przedstawione i omówione
przez  Panią  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka Pomocy  Rodzinie  w Sejnach  na  posiedzeniu
Komisji.

Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z działalności Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach  za rok 2021.

Do pkt 21.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie  za rok 2021.  Sprawozdanie było przedstawione i
omówione  przez  Panią  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Sejnach  na
posiedzeniu Komisji.

Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z  realizacji Gminnego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  za rok 2021.

Do pkt 22.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad,  którym jest  sprawozdanie z  realizacji  zadań publicznych w roku
2021. Na posiedzeniu komisji stałych Pełnomocnik Burmistrza przedstawiła sprawozdanie. 

Rada  Miasta  nie  wniosła  uwag  i  zastrzeżeń  do  sprawozdania  z  realizacji  zadań
publicznych w roku 2021.

Do pkt 23.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest sprawozdanie  z  realizacji Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta  Sejny  w  roku  2021. Na  posiedzeniu  komisji  stałych  Pełnomocnik  Burmistrza
przedstawiła sprawozdanie. 
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Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z realizacji Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny w roku 2021.

Do pkt 24.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia. 

1. Pani Dorota Bykowska- przedstawiciel ul. 11 Listopada: Poinformowała, że na ul.
11  Listopada  przebudowa  ulic  już  się  rozpoczęła.  Planowane  jest  położenie
chodników, asfaltu, gazu i wymiana wodociągu. Ulica jest rozkopana. Zakończenie
inwestycji planowane jest na 29 lipca 2022 r. Jeżeli do tej pory kanalizacja nie
zostanie wykonana to zapewne już nigdy tej kanalizacji na tej ulicy nie będziemy
mieli.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Musimy  czekać  na
dofinansowanie i jeżeli otrzymamy dofinansowanie, a wszystko zapowiada, tak. To
chyba bardziej nam się opłaca poczekać na dotacje.

Pani  Krystyna Koneszko –  mieszkanka ul.  11 Listopada:  Wydaje  się  to  bardzo
racjonalne,  żeby  teraz,  kiedy  ta  ulica  została  rozkopana  i  kiedy  się  kładzie
gazociąg  i  wodociąg  zrobić  za  jednym  razem  kanalizację.  Później  będzie
gwarancja,  która  będzie  obowiązywała  i  ona  autentycznie  zablokuje  dalszą
inwestycje.

Pani Alicja Pielecka - mieszkanka ul. 11 Listopada: Mieszkam 50 lat na tej ulicy,
nie tylko ja, większość. Proszę sobie wyobrazić, że wywozić szambo przy minus
10 stopni nie ma możliwości.

Pan  Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny w sprawie gwarancji:
Droga  objęta  gwarancją  innej  inwestycji  to  następny  wykonawca  obejmuje
gwarancją dany kawałek. Chcemy robić te ulice chcemy, złożyć już też wnioski w
ramach „polskiego ładu”.
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Pani Dorota Bykowska- przedstawiciel ul. 11 Listopada: Petycję pisałam nie po to
żeby  Burmistrza  obrazić  czy  zdenerwować  tylko  po  to,  że  planujemy  złożyć
wniosek  na  przebudowę ul.  11  Listopad i  żeby Burmistrz  również  pomyślał  o
skanalizowaniu ulicy.

Pan  Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Interes publiczny jest
taki, żeby zapłacić mniej a dzięki dotacji zrobić więcej dla Miasta.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska:  Okres gwarancji i
rękojmi  -  nie  jest  tak  prosto  zamienić  jednego  wykonawcy  na  drugiego  bo te
środki były przyznane dla konkretnego urzędu wtedy sprawy w jakiś tam sposób
komplikują się. Może poszukać finansów  na tą inwestycję w budżecie Miasta?

Radny  Paweł  Dzienisiewicz:  Mamy swoją  firmę PGK nie  może ta  firma PGK
zrobić kanalizację?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: w sprawie kanalizacji i
stanu budżetu Miasta Sejny.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: Zdecydowanie lepiej wygląda jak
dostaniemy  na  kanalizację  z  „polskiego  ładu”,  gdzie  jest  100%  finansowania.
Łazienki w szkole będą nas kosztowały około 700000 zł. 

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Po  informacji,  że  Powiat  będzie
realizował  inwestycję  zamówiliśmy  dokumentację  projektową,  zamówiliśmy
kosztorys i  został  złożony wniosek do „polskiego ładu”.  Czekamy na wyniki z
„Polskiego Ładu”, które powinny być w ciągu dwóch miesięcy. Spodziewaliśmy
się, że ten koszt wykonania kanalizacji będzie około 300 000 dostaliśmy kosztorys
na 700 000 zł., jest znaczna różnica.

Radny  Stanisław  Bulwin: Ile  osób  mieszka  w  tych  trzech  wykluczonych
budynkach i ile osób będzie przekwaterowanych?
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Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Mogę te dane przygotować na przyszłą
sesję albo zapraszam do Urzędu po odpowiedź.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Około 120 osób.

Radny Paweł Dzienisiewicz: Ile do kontenerów się zmieści?

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  A ile  kontenerów
postawimy?

Na salę obrad wraca Pan Maciej Plesiewicz – Starosta. 

Wychodzi Pani Ilona Okoń – Kierownik MOPS.

Pan  Maciej  Plesiewicz –  Starosta  Powiatu  Sejneńskiego:  Po  wykonaniu  ulicy
Strażackiej warunkiem jakby umożliwienia było przejęcie przez PSG gwarancji na tą drogę
bo wykonawca nie wyraził zgody na to by utrzymywać gwarancję po ingerencji jakiejkolwiek
podmiotu zewnętrznego. Wyrazili zgodę ale gwarancja w tym momencie przechodzi na PSG.

Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Na ul.  Strażackiej  była
niedawno robiona nasza rura i trzeba było przejść przez kawałek robiony przez ul. Młynarską.
Firma,  która  wykonywała  nam  uzbrojenie  terenów  przejęła  gwarancję  od  firmy,  która
wcześniej na Młynarskiej robiła te prace.

Pan  Maciej Plesiewicz – Starosta Powiatu Sejneńskiego: Miało to być odtworzenie
ulicy  w  celu  ułożenia  głównej  nitki  gazowej  i  wykonanie  przyłączy  czyli  odejść
prostopadłych do każdej nieruchomości.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Kiedy wchodzimy na plac
budowy -  odtwarzamy to co  teraz  będzie  położone na  górę.  Bierzemy odpowiedzialność.
Nasza firma,  która jeżeli  dostaniemy dofinansowanie,   przejmuje to  jako plac budowy  -
uwzględniając procenty dofinansowania.
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Pan  Maciej  Plesiewicz –  Starosta  Powiatu  Sejneńskiego:  Przedstawiłem  sytuację
dotyczącą ulicy Strażackiej. Na ulicy Młynarskiej, jak Pan wie, sytuacja wyglądała zupełnie
inaczej.

Radny  Marian Auron: Powinniśmy dyskutować o tym w jaki sposób i gdzie szukać
środków.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Pracujemy, żeby na ulicy 11
Listopada ta kanalizacja była. Uważacie, że za wolno to idzie? – Uważam, że w ekspresowym
tempie - jak na warunki miasta Sejny.

Salę obrad opuszcza radny Józef Masianis.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska: Przykro, że jest taka
sytuacja,  że  dochodzi  do  krzyku,  że  takie  przepychanki.  Nie  powinno  tak  być.  Każdy  z
mieszkańców  może  przyjść  zadawać  Burmistrzowi  trudne  pytania.  Trzeba  poczekać  na
decyzję czy miasto dostanie dofinansowanie na kanalizację sanitarną z „polskiego ładu”.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że  do
tej pory Rada Miasta Sejny nie ma sali do obrad w Urzędzie Miasta.

Radny  Stanisław  Bulwin:  zaproponował  przesunięcie  terminu  realizacji  inwestycji
przez Starostwo.

Pan  Maciej Plesiewicz – Starosta Powiatu Sejneńskiego: Umowa została zawarta z
wykonawcą. Termin realizacji to 29 lipiec i w tej kwestii my nie możemy sobie przedłużać
dowolnie terminu realizacji.

2. Radny Bogusław Sojko: Jak wygląda sytuacja z przyjęciem dzieci zza wschodniej
granicy? Jakiego typu problemy napotykamy, ile już zostało przyjętych dzieci i czy
jest możliwość stworzenia oddzielnego oddziału dla tych dzieci?

Pan  Marek Sznejder –  Sekretarz  Miasta:  Dyrektor  Szkoły  pisał  wniosek o  zajęcia
dodatkowe nauki języka polskiego i o nauczyciela - opiekuna w formie takiego tłumacza.
Będzie rozmowa z Panem Dyrektorem o utworzenie oddziału ale to nie jest  takie  proste.
Wyżywieniem tych dzieci, realizacją, to myślę już pani kierownik MOPS-u się zajmie.

Salę obrad opuszcza Radny Tomasz Korzeniecki, Radny Marian Auron.

 Pan  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  Poprosił  o  przekazanie
podziękowań nauczycielom za pracę, otwartość, rzetelność wobec uchodźców.
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Radny  Bogusław  Sojko:  Czy  w  dalszym  ciągu  aktualny  jest  pomysł
umieszczenia części rodzin na sali gimnastycznej?

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:  To  nie  nasze
pomysły tylko całe państwo działa według pewnego systemu. Potrzebne jest miejsce
do którego może o każdej porze dnia i nocy przyjechać autokar ludzi. Ludzie powinni
dostać miejsce gdzie się mogą rozkwaterować na jakiś czas.

Pan  Maciej  Plesiewicz –  Starosta  Powiatu  Sejneńskiego:  W Mieście  Sejny
zakwaterowaliśmy  około  60  osób.  Obowiązek  został  narzucony  odgórnie  przez
Wojewodę: utworzenia około 100 miejsc tymczasowego pobytu.

Salę obrad opuszcza Pani Urszula Ćwiklicz – Radca Prawny Urzędu Miasta Sejny.

Do pkt 25.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska  -  zamknęła obrady XXXVII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące
słowa: 

„Zamykam obrady XXXVII Sesji Rady Miasta Sejny”.
Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się

na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 
https://www.youtube.com/watch?v=xImM4HnpzVo       

                                                                         Przewodnicząca Rady Miasta 

  /-/ Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Danuta Wilkialis
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